
Radni Rady Miasta Gliwice                                                              Gliwice, dnia 16.07.2024 r.  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  

Olaf Pest  

Ryszard Buczek  

Marcin Prokop 

Krzysztof Procel  

 

Szanowny Pan Jarosław Zięba  

Zastępca Prezydenta Miasta Gliwice  

 

 

ZAPYTANIE 

 

Dot. brakującego odcinka obwodnicy Rybnicka – Bojkowska.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

w stanie obecnie istniejącej oraz budowanej infrastruktury drogowej, niezbędne jest 

dokończenie budowy południowo – zachodniej obwodnicy miasta na odcinku Rybnicka – 

Bojkowska.  

Mając na uwadze powyższe, zwracamy się z prośbą o udzielenie szczegółowej 

odpowiedzi na pytanie: czy jakiekolwiek działania mające na celu dokończenie budowy 

południowo – zachodniej obwodnicy miasta na odcinku Rybnicka – Bojkowska zostały już 

zainicjowane, jeżeli tak to jakie?  
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